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Otázka pro jednatele

Podniku služeb Jirkov 

Slavomíra Radimce

Milý dárek ze všehrdské věznice

Jako první si nové hračky v knihovně užily děti z nedaleké mateřinky ve Vinařické ulici.                   Foto Luboš Mizun

 Mašinka se třemi vagony, kterou vyrobili vězňové, obohatila dětské oddělení knihovny

Návrh rozpočtu: 

výdaje vyšší příjmů

Na zimu připraveno

tři sta tun posypu 

Rada města vzala na vědomí plán zim-
ní údržby, který připravil Podnik slu-
žeb Jirkov. Plán defi nuje pojmy s tou-
to činností spjaté (zimní období, sjízd-
nost, schůdnost a podobně) a vymezuje 
komunikace ve městě do tří kategorií. 
V první jsou rychlostní a sběrné ko-
munikace s hromadnou veřejnou do-
pravou a s linkovou osobní dopravou, 
příjezdové místní komunikace ke zdra-
votnickým zařízením a další významné 
místní komunikace, na nichž je třeba 
zmírnit závady ve sjízdnosti maximál-
ně do čtyř hodin. Ve druhé kategorii 
(sběrné místní komunikace nezařazené 
do I. pořadí a důležité obslužné místní 
komunikace) maximálně do dvanácti a 
ve třetí (ostatní komunikace) maximál-
ně do 48 hodin (rozpis ulic viz rozpis 
na straně 5).

 Na zimní údržbu silnic a chodníků 
má PSJ k dispozici dva velké sypače 
- pluhy, čtyři malé sypače na chodní-
ky, dva traktory se zadním pluhem a 
pět sklápěčů - obslužných vozidel pro 
ruční údržbu. Na posyp má ve skla-
du připraveno 200 tun posypové soli 
a dalších 100 tun inertních materiálů 
(kamenná drť).

Nový přírůstek knihovny je určen 
těm nejmenším návštěvníkům. Dře-
věnou lokomotivu doplněnou o čtyři 
vagonky zhotovili odsouzení ve Věz-
nici Všehrdy. S nápadem oživit interiér 
knihovny přišly knihovnice. Obrátily 
se na všehrdskou věznici, kde se myš-
lenka setkala s příznivým ohlasem. 

Věznice je zároveň středním od-
borným učilištěm a výrobky, které 
vzniknou při výuce, buď musejí zůstat 

v areálu nebo je nutné je rozebrat a 
materiál použít na něco jiného. „Pro-
to tento výtvor nevznikal při výuce, 
ale během odpolední aktivity v rámci 
činnosti dřevozpracujícího kroužku a 
k jeho výrobě byl použit zbytkový ma-
teriál. Celkem bylo při výrobě soupra-
vy odpracováno téměř šedesát hodin,“ 
vysvětlil ředitel zařízení Jiří Šrajber 
při  symbolickém předání daru. „Sou-
pravu vytvářeli dva až tři lidi, ale pro-

tože vznikala postupně, stávalo se, že 
někdo mezitím výkon trestu dokončil a 
nahradil ho další. Odsouzení se snažili 
dát do toho vše, zvlášť když se dozvě-
děli, že je to pro děti. Někteří z nich 
mají také rodiny.“

Místostarosta Jaroslav Cingel neob-
vyklý nápad přivítal. „Proč neprezen-
tovat, když je někdo šikovný a jeho 
práce může udělat radost dětem?“ uve-
dl při převzetí dárku.

Další vývoj polikliniky a nedosta-
tečné fi nancování nutných oprav ze 
strany města byly předmětem interpe-
lace Jana Vaclíka na posledním jednání 
jirkovského zastupitelstva. Vystoupení 
to bylo značně kritické, starosta Radek 
Štejnar na následném setkání zastupite-
lů na ně odpověděl neméně razantně. 

Vaclík je jednatelem společnosti Po-
liklinika Jirkov s. r. o., která si v roce 
1997 od města pronajala budovu poli-
kliniky. V ní provozuje praxi přes dva-
cet lékařů (J. Vaclík je jedním z nich) 
a jsou tu i další provozovny zaměřené 
na služby ve zdravotnictví. Interpela-
ce spočívala především ve výzvě, aby 
vedení města předložilo zastupitelům 
svou představu dalšího vývoje poli-
kliniky. Současná situace, kdy nikdo 
neví, co bude dál, podle Vaclíka vyvo-
lává nejistotu lékařů a mohla by vést ke 
kolapsu stávajícího systému, kdy jsou 

praktičtí lékaři i specialisté soustředě-
ni všichni na jednom místě. Zastupitel 
rovněž vyzval kolegy, aby porovnali 
výdaje města na zdravotnictví s výdaji 
do ostatních oblastí.

Jak dál s poliklinikou? Starosta 
vyzval doktory k jednání

Starosta Štejnar ve své odpovědi nej-
prve připomněl vývoj v posledních le-
tech. Konstatoval, že nájemní smlouva 
je velmi nevýhodná pro město. Nevý-
hodnost spočívá kromě nestandardní 
doby nájmu (25 let) především v jeho  

Varianty dalšího vývoje polikliniky 
1. Odkoupí ji dosavadní nájemce: Poliklinika Jirkov s. r. o. - nový majitel se 

zaváže k nutným rekonstrukcím (výměna oken, zateplení, další výtah)
2. Zvýší se nájem - nájemní podmínky budou stejné jako pro ostatní podnika-

telské subjekty ve městě - vyšší příjmy by znamenaly vyšší investice do oprav
3. Jednotliví nájemci uzavřou smlouvy s Městskou majetkovou - sníží se re-

žijní náklady - nájemci by neplatili víc, město by získalo víc peněz na opravy
4. Selžou-li předchozí varianty, budovu může koupit jiný zájemce -  nový 

majitel se zaváže k nutným rekonstrukcím a k zachování zdravotnické péče

velmi nízké ceně. Město tedy nabídlo 
nájemci prodej budovy za symbolic-
kou korunu (tento návrh později J. Va-
clík zpochybnil s tím, že nebyl doložen 
písemně). Návrh nebyl akceptován, ale 

vzápětí se objevily jiné subjekty, které 
projevily o budovu zájem. Město pro-
to nechalo vypracovat odhad budovy 
s tím, že do konce volebního období 
nebude podnikat žádné další kroky. 

                         Pokračování na str. 5

Společnost World Invest, která od-
koupila bývalý market u hřiště FK 
Kyjice (takzvané malé Tesco) včetně 
přilehlých pozemků a především par-
koviště, nabídla část pozemku k od-
koupení městu. Navrhovaná cena je 
1 500 korun  za metr čtvereční.

Město chce koupit 

část parkoviště Rada města vzala na vědomí první 
návrh rozpočtu pro rok 2010. Návrh 
počítá s příjmy 292 776 000 korun. 
Výdajová stránky rozpočtu dosáhla 
v prvním návrhu sumy 356 837 000 
korun, tedy o 2 418 000 víc než vloni. 
Rozdíl mezi příjmy a výdaji v tomto 
návrhu činí 64 061 000 korun. Město 
Jirkov dosud hospodařilo s rozpočtem 
vyrovnaným a patří k nejméně zadlu-
ženým městům.

Jak při komentáři k návrhu rozpoč-
tu podotkl vedoucí fi nančního odboru 
Josef Koprušťák, vzhledem k celkové 
ekonomické situaci a zejména k pro-
padům v oblasti daňových příjmů ve-
doucí jednotlivých odborů dostali na 
počátku procesu sestavování rozpočtu 
pokyn ponížit své kapitoly o 10 pro-
cent oproti roku 2009. To však nesta-
čilo, proto byl následně probrán plán 
investic a některé investiční akce z něj 
byly vyřazeny. 

Podobu rozpočtu může příznivě 
ovlivnit celková ekonomická situace, 
protože v příštím roce lze očekávat 
odeznívání krize a s tím spojené zvýše-
ní daňových příjmů (předpoklad: 5 až
8 milionů). Jak Koprušťák zdůraznil, 
v jednotlivých rozpočtových kapito-
lách jsou dosud rezervy, zejména u in-
vestičních akcí. Například je připrave-
no rozšíření bezpečnostního kamero-
vého systému. Bude nutno zvážit, zda 
tuto akci, která přispěje k bezpečnosti 
v ulicích, realizovat nebo upřednostnit 
úspory. 

Majitel pozemku celé parkoviště ne-
využívá, stačí mu jen jeho část s dva-
ceti místy pro zákazníky. Velkého par-
koviště využívali k parkování lidé 
z okolních paneláků, ale majitel jim 
před časem zamezil na pozemek pří-
stup. Město odkoupením a zpřístup-
něním prostoru veřejnosti chce řešit 
obtížnou situaci ohledně parkování v 
této lokalitě. Vzniklo by tu nově přes 
padesát parkovacích míst.

Rada doporučila zastupitelstvu po-
zemek koupit. Pokud bude transakce 
schválena, dojde k ní v příštím roce.

Po změně legislativy za úklid obec-
ních chodníků odpovídá nově obec. 
Jak tomu podnik služeb přizpůsobil 
přípravu na zimní údržbu?

Tato změna pro nás znamená zhruba 
o třetinu větší objem práce při stejném 
počtu lidí. Nelze proto vyloučit, že se 
v některých případech doba zmírnění 
závad ve schůdnosti chodníků oproti 
dosavadní době prodlouží. 

Hodláme k čištění chodníků použít 
také pracovníky veřejné služby, ale 
spoléhat se na tuto pracovní sílu je po-
někud ošemetné. Někdy ti lidé do prá-
ce přijdou, jindy zase ne.
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Změna: chata na 

Bernavě se neprodá

Upozornění pro občany – Deratizace 

Pozor, budou se 

kácet kaštany

Společné akce strážníků a policistů jsou zaměřeny mimo jiné na podávání alkoholu mladistvým

IPRM Prostor k životu je v plném proudu
Integrovaný plán rozvoje města Jir-

kova nazvaný Prostor k životu, který je 
fi nancován z Integrovaného operační-
ho programu, se už naplno rozjel.

V říjnu vybralo město první projekty, 
zapojené do IPRM, tento výběr schvá-
lilo ministerstvo pro místní rozvoj a 
Centrum pro regionální rozvoj (CRR) 
Projekty, které splňují všechny náleži-
tosti, mohou být realizovány.

Jedním z prvních v severozápadních 
Čechách, které z CRR dostalo potvrze-
ní o přijatelnosti projektu, je SVJ Stu-
dentská 1263–1265. „Chceme zkva-
litnit bydlení našich vlastníků a pro 

naplnění tohoto záměru využít mož-
nosti čerpání prostředků z fondů Ev-
ropské unie,“ vysvětlila předsedkyně 
výboru SVJ Soňa Skalická. Společen-
ství podalo projekt na zateplení domu, 
výměnu oken a vchodových dveří 
v celkové hodnotě 10 milionů korun, 
z toho dotace budou činit 40 %. „Jsme 
rádi, že město takovou výhodnou mož-
nost svým občanům nabídlo.“ 

Jirkov v  cestě zkvalitňování bytové-
ho fondu bude pokračovat. Připravuje 
se další výzva k předkládání projektů 
zaměřených na snížení energetické 
náročnosti bytových domů. Ta by mě-

la být zveřejněna v lednu. Vlastníci
bytových domů by si tedy měli už 
teď připravovat projekty a potřebná 
povolení. Při přípravě by neměli za-
pomenout na konzultace s manažerem 
IPRM (každé pondělí od 15 do 17 ho-
din) a pracovníky stavebního úřadu.

 Město také v prvním pololetí roku 
2010 vybuduje dětské hřiště vedle 
současného stadionu, opraví dvě láv-
ky přes přivaděč a vybuduje parkovací 
místa na části obchvatové komunika-
ce. V druhé polovině roku bude zahá-
jena rekonstrukce parkoviště Na Bor-
ku, kde dojde k rozšíření průjezdu a 
k dalším stavebním úpravám.

Do konce příštího roku bude v rámci 
IPRM proinvestováno na revitalizaci 
veřejného prostranství až 50 milionů 
korun, přičemž až 85 % bude fi nanco-
váno z dotací EU.

Rada města schválila návrh Podni-
ku služeb Jirkov, aby tato organizace 
nadále provozovala rekreační chatu na 
Bernavě, která je městským majetkem. 
Původně měl mít podnik služeb chatu 
v nájmu do konce roku 2009 s tím, že 
se bude hledat kupec. Návrh na pro-
dej chaty vzešel letos v červnu právě 
od nájemce, který poukazoval na její 
špatný stav a na ztrátový provoz. Ke 
změně postoje vedlo vedení PSJ zlep-
šení ekonomiky provozu chaty a také 
nová možnost, jak získat prostředky na 
její modernizaci.

Cílem provozovatele objektu je udr-
žet ho v majetku města do doby zís-
kání dotací z Regionálního operačního 
programu NUTS II Severozápad v ro-
ce 2010. V rámci tohoto programu bu-
de vypsána výzva na modernizaci a vý-
stavbu lehkých sezonních ubytovacích 
zařízení včetně infrastruktury.

Po revitalizaci zařízení a přilehlého 
území by tu měla vzniknout příměst-
ská rekreační zóna s celoročním i se-
zonním ubytováním a stravováním. 
Měly by se kompletně přebudovat so-
ciální zařízení, úpravna vody a čistírna 
odpadních vod, rekonstruovat travna-
té hřiště, venkovní posezení a dětské 
hřiště s hracími prvky. Předpokládané 
náklady jsou vyčísleny na 4 – 4,3 mi-
lionu korun.

Stavební práce na rekonstrukci Klud-
ského vily dospěly do poloviny času, 
který má stavební fi rma k dispozi-
ci na realizaci zakázky. Kvůli blížící 
se zimě dodavatel soustředil většinu 
svých aktivit na venkovní práce a na 
zabezpečení budovy pro práci v zim-
ním období. Termín dokončení stavby 
je 30. duben 2010. V jarních měsících 
na dokončení venkovních prací moc 
času nezbude. 

Obnova Kludského 

vily je v polovině

V současné době se realizují přípoj-
ky inženýrských sítí, podkladní vrstvy 
pro dětská hřiště, dopadové plochy 
pod plánované dětské prvky a terénní 
úpravy spojené s rekonstrukcí zeleně. 
Úprava oplocení a vnitřní komunika-
ce přijde na řadu na jaře. Na vile byl 
po dodávce a montáži oken částečně 
vyměněn krov, budova má také novou 
střechu a fasádu. Uvnitř se provádějí 
nové zděné příčky a hrubé omítky.

Dosud bylo prostavěno asi osm mi-
liónů korun, ale největší výdaje město 
ještě čekají. Celkově má stavba přijít na 
35 miliónů, většinu z toho (přes 31 mi-
lionů) ale pokryje dotace.             (mr)

Během listopadu bude provedena preventivní - ochranná deratizace kritických míst města Jirkova. Budou použity ná-
vnady a nástrahy, které nejsou klasifi kované jako jedy. Jsou převážně hořké a domácím mazlíčkům proto nechutnají. 
Přesto doporučujeme v těchto dnech zajistit zvýšený dohled nad malými dětmi a chovanými zvířaty, zejména psy. 

Větší množství deratizační látky může být zdraví škodlivé. Účinnou protilátkou je vitamín K - Kanavit. Přesto je nutné 
v případě náhodného požití vyhledat lékařskou pomoc.

Při nálezu hlodavců se je nepokoušejte chytit nebo sami zneškodnit. Je vhodnější informovat o takovém nálezu Městský 
úřad – Odbor majetku města a útvar investic (Jan Bach – 474 616 443) nebo přímo deratizační fi rmu. Nástraha na hlo-
davce působí postupně během několika dnů. Hlodavci ztrácejí přirozenou plachost a mohou být nebezpeční a ze strachu 
i zaútočit. Zpravidla se však jedná o  plachá zvířata, která se raději střetu s člověkem vyhnou. Z hygienických důvodů je 
nutné preventivní - ochrannou deratizaci provést a snížit tak výskyt nežádoucích hlodavců ve městě. 

Zákon č. 258/2000 Sb. v § 57 přímo ukládá povinnost každé osobě (majiteli objektu či fi rmě) provádět deratizaci 
jako součást čištění a běžných technologických i pracovních postupů. 

Vyzýváme proto rovněž majitele soukromých objektů, aby se k plánované deratizaci připojili. 
Doufáme, že celou situaci pochopíte a pomůžete nám vše řádně provést.

V nejbližší možné době bude zahá-
jeno kácení nebezpečných dřevin 

v Červenohrádecké a Palackého ulici.
Ke kácení stromů dojde z důvodu 
jejich špatného stavu, který byl 

posouzen soudním znalcem.

Kontroly v hernách budou pokračovat

V pátek od osmi večer do půlnoci 
probíhaly v říjnu i v listopadu kontrol-
ní akce obou bezpečnostních složek ve 
městě. Strážníci městské policie spolu 
s kolegy z obvod-ního oddělení PČR 
kontrolovali restaurace a herny. Zamě-
řili se především na podávání alkoholu 
mladistvým.

Při první akci zjistili policisté se 
strážníky ve třech provozovnách šest 
mladistvých, kteří požili alkohol, u 
automatů nebyl přistižen žádný mla-

distvý. Při druhé a třetí akci to bylo 
po třech mladistvých s alkoholem, při-
čemž dva z nich byli před restaurací. 

Jak hodnotí tuto spolupráci „kontro-
loři“? „Spolupracovali jsme už předtím 
i v jiných oblastech a budeme v tom 
pokračovat, naše práce se doplňuje,“ 
říká nadporučík Zdeněk Kadlec z jir-
kovského oddělení PČR. 

A jak se na ně dívají klienti heren 
a restaurací? „Vesměs jsou celkem 
v pohodě, občas se někdo podiví, že 

ho kontrolujeme, ale vcelku je to bez 
problémů,“ říká Václav Dráb z měst-
ské policie. „Můžeme ale očekávat, že 
budou časem protivnější, protože kon-
troly se budou opakovat.“ Dráb také 
připomíná, že jejich noční návštěvy 
barů přinášejí své ovoce. „Provozova-
telé jsou opatrnější, někdy ani nechtějí 
pustit mladistvé do lokálu.“ 

Tyto akce mají také preventivní účel, 
mají zlepšit bezpečnostní situaci ve 
městě. Další se chystají na prosinec.

Kontroly se zaměřily také na to, jestli se u automatů nezdržuje nějaká osoba hledaná policií.            Foto Luboš Mizun

Nepozorným majitelům aut poku-
ty za třicet pět tisíc. Při komplexním 
blokovém čištění komunikací, které 
proběhlo v říjnu, udělili strážníci maji-
telům vozidel nerespektujícím doprav-
ní značení pokuty v celkové výši 35 
200 korun. Do areálu podniku služeb 
bylo odtaženo 89 vozidel.

Pilný sběrač dostal zajímavý dárek. 
Smolnou sobotu zažil šestačtyřicetile-
tý Chomutovan, když ho hned dvakrát 
zastavili zvědaví strážníci, kteří se za-
jímali, co že to veze na kárce. Byly to 
kovové rošty na čištění obuvi, které 
muž v prvním případě vydával za dar 
od kamaráda. Jak je to u podobných 
dárků obvyklé, mířil s nimi do sběrny. 
Když ho po třech hodinách opět poblíž 
sběrny zastavili strážníci podruhé, už 
na verzi s neznámým kamarádem re-
zignoval a rovnou přiznal, v které části 
sídliště si je naložil. V obou případech 
mu byly rošty odebrány a uložena tisí-
cikorunová pokuta.

Ve Smetanových sadech mladým 
chutná. Omladina se čas od času schá-
zí večer v parku Smetanovy sady. To by 
nebylo nic zvláštního, kdyby při tom
neporušovala vyhlášku o zákazu kon-
zumace alkoholu na veřejném pro-
stranství. V prvním případě to byli čty-
ři mládenci ve věku od 18 do 23 let, 
kteří se navíc dopustili přestupku zne-
čištěním veřejného prostranství. O dva 
dny později už bylo mladíků pět (na 
jednoho z nich tu strážníci narazili už 
podruhé) a jejich společnost doplňo-
vala čtyřiadvacetiletá dáma. Listopa-
dové počasí zřejmě veselé společnosti 
nevadí, protože následující víkend zde 
byla při popíjení přistižena další sku-
pinka jiných pěti mladíků dokonce 
po půlnoci. Tentokrát je doprovázely 
dvě mladistvé slečny, natolik unavené 
alkoholem, že si nemohly vzpome-
nout, kdo jim ho vlastně podal. Obě 
dívky, které předčasně okusily kouzlo 
dospělosti (tedy pokud někdo pova-
žuje popíjení levného vína na lavičce 
o podzimní půlnoci za kouzelné), byly 
předány rodičům a zpráva o jejich cho-
vání podána sociálnímu odboru. 

Za jmenovci spadla klec v jeden 
den. Osmadvacetiletý muž hledaný 
policií byl v odpoledních hodinách 
zadržen v jedné z jirkovských heren. 
Jen o dvě a půl hodiny později pak 
strážníci zadrželi přímo na ulici muže, 
který měl s tím prvním společné dvě 
věci: stejné příjmení a to, že byl rov-
něž v hledáčku policie. Oba putovali 
tam, kde po nich toužili – na oddělení 
Policie ČR.
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Senioršou proběhla už podesáté

Senioršou, oblíbená akce, kterou při-
pravuje Městský ústav sociálních slu-
žeb nejen pro své klienty, byla jubilej-
ní. Zástupci obyvatel zařízení MěÚSS 
a členové Senior klubu se v Kulturním 
domě Zdeňka Glückseliga sešli už po-
desáté, aby se společně pobavili u mu-
ziky a povzbudili své reprezentanty 
v netradičních soutěžních disciplínách. 
Sál zaplnily na tři stovky návštěvníků 
a hostů.

„Před deseti lety jsme si touto akcí 
připomněli Mezinárodní den seniorů, 
který připadá na první říjen. Protože se 
vydařila, rozhodli jsme se ji pravidelně 
opakovat,“ uvedla Ludmila Lacinová, 

Dříve než nádvoří zámku osvítilo slunce, pokusili se návštěvníky rozehřát tem-

peramentní hudbou slovenští Kozmovci.                           Foto Luboš Mizun

Pestré zakončení kulturní sezony 

Vítězství v soutěži o nejhezčí květinovou výzdobu v Jirkově a odměnu 3 000 ko-

run získala Monika Rabochová-Mondoková (uprostřed). Druhé místo (a 2 000 ko-

run) získala Milena Karbusová (vpravo), třetí (a 1 000 korun) Růžena Musilová. 

soubor, který vede sbormistryně Eva 
Steinbachová, je složen z členek Seni-
or klubu, a jak podotkla L. Lacinová, 
která se ujala role moderátora, jeho 
kvalita jakoby se s každým vystoupe-
ním zvyšovala.

Na zdárném průběhu odpoledne mají 
kromě pracovníků MěÚSS zásluhu ta-
ké sponzoři, kteří přispěli na občerst-
vení a ceny do soutěží - Jiří Konva-
linka a fi rma Fisad. Vítězství nakonec 
získalo družstvo Senior klubu, ale to 
nebylo to nejpodstatnější. Hlavní cí-
lem bylo dobře se pobavit. A jirkovští 
senioři ukázali, že to, bez ohledu na 
věk, stále dokážou.

vedoucí sociálně terapeutického úse-
ku, který Senioršou připravuje. „I le-
tos jsme připravili čtyři soutěže, které 
vycházejí z procvičování motoriky a 
dalších schopností.“ Soutěž nepostrá-
dala tu správnou atmosféru. Družstva 
s vervou plnila jednotlivé disciplíny, 
ostatní je vydatně povzbuzovali. 

K Senioršou ale také neodmyslitelně 
patří Malá muzika, která stejně jako 
každý rok mezery mezi jednotlivými 
disciplínami vyplňovala hudbou k po-
slechu i tanci. O kulturní vložku se po-
staraly nejprve mažoretky ze ZUŠ pod 
vedením učitelky Michaely Tenglero-
vé a pak Sbor seniorek. Tento pěvecký 

Na předposlední říjnovou sobotu 
připravilo Kulturní, vzdělávací a in-
formační zařízení Jirkov (KVIZ) na 
zámku Červený hrádek zakončení jir-
kovské kulturní sezony. 

Stejně jako celá sezona, i její symbo-
lický závěr byl pestrou směsicí, v níž si 
každý mohl najít to své. Komedianti na 
chůdách i bez nich se už od chladného 
rána pokoušeli rozproudit zkřehlé ná-
vštěvníky tím, že je zapojili do svých 
kejklů s kroužky. Herce vystřídali 
muzikanti – cikánská cimbálová sku-

pina Kozmovci ze Slovenska. Diva-
dlo V Pytli po úvodu na chůdách opět 
zapojilo diváky do děje, když herci 
společně s dětmi hledali ztracený ob-
raz, aby si nakonec namalovali vlastní. 

Balónkovou šou v odpoledních hodi-
nách pak vystřídaly večerní prohlídky 
zámku, kdy převážně dětské výpravy 
doprovázela anebo na ně v komnatách 
čekala strašidla.

Prostředí na nádvoří dotvářely stánky 
s hračkami a občerstvením, mezi nimiž 
hrály prim zabíjačkové hody. Jitrnice, 
jelítka, prejt, zabíjačkový guláš, o to vše 
byl velký zájem. Nakonec si tak přišli 
na své všichni, ti co přišli za kulturou 
i ti, které přilákaly prozaičtější motivy. 
A spokojeni mohou být i pořadatelé. 
Na celodenní akci zavítalo přes pět 
set návštěvníků. „Zájem byl zejména 
o strašidelné prohlídky, ale myslím, že 
se vydařil celý den,“ ohlíží se za tečkou 
sezony ředitel KVIZu Bedřich Fryč, 

ale vzápětí připomíná, že šlo o teč-
ku pouze symbolickou. Blížící se vá-

Kohout na chůdách? Proč ne, v podání 

Divalda V Pytli je možné vše.

noční svátky totiž přinesou ještě ně-
kolik zajímavých akcí, které tak jako 
každý rok vyvrcholí opět na zámku 
Živým betlémem.

Na své si přišli i milovníci jitrnic, prejtu 

a dalších zabijačkových specialit. 

Senioři se bavit dokážou. Když došlo na muziku, parket před jevištěm se vždy během chvilky zaplnil.  Foto Luboš Mizun

Andrea Bocelli

koncertní sál ZUŠ v Jirkově

PĚVECKÉ SDRUŽENÍ SEVEROČESKÝCH UČITELŮ Most
pod vedením Vlastimila Podleny
další sbormistr : PhDr. Zdeněk Frélich

Na programu jsou písně lidové, latinské skladby a spirituály.
sponzoři: SD a.s. Chomutov, SVS a.s. Teplice

Na závěr koncertu vystoupí všechny pěvecké sbory společně.
Vstupné: dobrovolné

(pod vedením Mgr. Evy Steinbachové)

Zveme Vás na pěvecký koncert sboru

jako hosté vystoupí:

Folklorní skupina "KOLÁCIO" Most
Na programu jsou moravské a slovenské lidové písně.
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Fotokronika: co se kde šustlo
Děti mají radost z nových herních prvků 

V Paraplíčku měla dostaveníčko strašidla

Připomněli si Den válečných veteránů

Děti si výtvarná díla prohlížely s opravdovým zájmem.    Foto Ivanka Frantová 

Jirkovská specialita: kronikárna

  Napsali jste nám...   Napsali jste nám...   Napsali jste nám...   Napsali jste nám...    Napsali jste nám...

5. října jsme odjížděli do školy v přírodě. Jeli jsme dvou-
patrovým autobusem, cesta rychle ubíhala a po jedenácté 
hodině jsme dojeli do Švp. Rozdělili jsme si pokoje a vy-
ložili kufry.

Bylo tam moc krásně, i když jsme se i učili. Chodili jsme 
na výlety, plnili různé úkoly a hráli hry. Nejlepší byla Na 
kukanou, ale také Cesta kolem světa za 8 dní, Klokani jedou 
na start a ještě další. Také jsme byli v Laser Gamu. Tam 
dostanete vesty a na nich přiháknuté pistole, chodíte ve tmě 
a blikají vám světla. Vypadalo to, jako když se pohybujeme 
zpomaleně, ale moc nás ta honička bavila.

Bylo to prostě úžasný, a i když někteří z nás si stihli pole-
žet i na marodce, ještě bychom tam zůstali.

Za třídu 3. B, ZŠ Studentská Natálie Mrázková, Honza 
Tonka, Dušan Vulgan a Josef Kemr.

Děti jsou zvědavé, zvídavé, o všem 
se chtějí přesvědčit na vlastní oči, vy-
slechnout na vlastní uši, vše si osahat.
Takových dětí máme v MŠ Kaštánek 
ve třídě Myšek hned 25.

Je podzim, povídáme si o přírodě, 
o jejích barvách, o změnách. I slavní 
malíři mají rádi toto téma a my víme, 
kde jejich obrazy hledat. Proto jsme se 
vydali do městské galerie. Přivítal nás 
usměvavý galerista Josef Hána a jeho 
stejně pozitivně naladěná žena Ma-
rie Hánová. V každé místnosti bylo pro 
děti něco zajímavého, nového. Pan Há-
na dětem představil různé plastiky a so-
chy, například Hlavu fi losofa, sousoší 
Adam a Eva a také právě ty podzim-
ně laděné obrázky. Děti si vše pozorně 
prohlédly, vyptávaly se a pak si každý 
vybral obraz, který se mu nejvíce líbil. 
Tím ovšem kulturní zážitek neskončil.

Paní Hánová si děti posadila kolem 
klavíru a začal koncert pro 21 dětských 
hlásků. Ale ani ruce a nohy nezůstaly 

v klidu, veselá hudba a písničky zvedly 
děti ze židlí a celá galerie se roztanči-
la. Jedna písnička stíhala druhou, bylo 
jich rovných třicet.

Poděkovali jsme kytičkou a slíbili si, 
že se na jaře v galerii opět sejdeme. 

Hana Štochlová, Ivanka Frantová a 
děti ze třídy Myšek ze 7. MŠ

Zvídavé myšky v jirkovské galerii

Adoptovali panenkuJak jsme byli v Žihli

Jirkov je jedno z mála měst v repub-
lice, ne-li jediné, které disponuje kro-
nikárnou. Je to vila v majetku města, 
stojící na jeho okraji, v jejímž přízemí 
jsou uloženy jirkovské kroniky. Kroni-
kářce Kristýně Králové se tu za pomoci 
městského úřadu, přátel a dětí z 1. ZŠ 
v ulici Budovatelů podařilo vytvořit 
důstojné prostředí nejen pro kroniky, 
ale i pro besedy s žáky i dospělými.

„Když se předloni v červnu uskuteč-
nil v kronikárně první Den otevřených 
kronik, každý se ptal, co a kde to je,“ 
vzpomíná K. Králová. „Od té doby 
tuto akci pořádáme každoročně, za tři 
roky kronikárnu navštívilo téměř pět 
set lidí.“ Přesně to bylo 213 dospělých 
a 263 dětí. 

Dětští návštěvníci jsou převážně 
školáci z „jedničky“. Z této školy se 
také rekrutují členové kroužku kro-
nikářů, kteří kronikářce pomáhají, a 
tak nemohli chybět ani na posledním 
Dnu otevřených dveří v polovině října. 

“Vítají návštěvy, podávají zasvěcené 
informace k nejstarším kronikám, vy-
hledávají materiály studentům,“ po-
chvaluje si spolupráci s mládeží Kris-
týna Králová. „Společně jsme vytvořili 

jedenáct fotoalb z téměř dvou a půl ti-
síce historických fotografi í, které byly 
dosud uloženy v obálkách.“

Kronikárna je otevřena každý čtvrtek 
od 14.30 do 16 hodin včetně prázdnin.

Návštěvníci si mohli prolistovat staré kroniky.              Foto Andrea Karlovská 

Nadace Preciosy podporuje jirkovské školství. Do základních škol pořídila už 
řadu pomůcek ke zkvalitňování výuky. Na podzim zaměřila svou štědrost i na 
předškoláky. Děti z mateřské školy v Nových Ervěnicích si tak mohly při slun-
ných podzimních dnech užít chvíle zábavy na některých ze sedmi nových herních 
prvků, které mají od konce září nainstalovány na zahradě. Dar nadace v hodnotě 
dvacet pět tisíc korun podpořila dalšími osmi tisíci fi rma Nedvěd z Kyjova, která 
tyto herní prvky vyrábí a instaluje.                                            Foto Luboš Mizun

Obětem světových válek se ve středu 11. listopadu v 11 hodin poklonili předsta-
vitelé města, členové Českého svazu bojovníků za svobodu, Československé obce 
legionářské, Klubu přátel československého odboje a další občané města. Pietní-
mu aktu asistovali  skauti a pionýři a členové klubu vojenské historie. Ve krátkých 
projevech nejprve Jiří Kampf za legionáře (zcela vlevo) připomněl historii tohoto 
sdružení bojovníků až do jeho současnosti, poté starosta Jirkova Radek Štejnar 
zdůraznil, že stejné naděje na mír jako my dnes si lidé kladli na prahu století mi-
nulého, které nakonec přineslo největší krveprolití v historii lidstva. Miliony jeho 
obětí je proto třeba si stále připomínat, aby se historie neopakovala. Setkání u pa-
mátníku obětem světových válek na Havlíčkově náměstí bylo orámováno hudbou, 
na jeho začátku zazněla znělka na trubku, na konci pak hymny České a Slovenské 
republiky.                                                                                    Foto Luboš Mizun

Už potřetí jsme koupili panenku z projektu Adoptujte pa-
nenku na podporu očkovacích programů UNICEF. V první 
třídě jsme se rozhodli, že vždy na konci roku panenku kou-
píme. Nejdříve jsme 600 korun (tolik panenka stojí) dostali 
od rodičů a vybrali jsme si panenku Jiřinku. Ve druhé třídě 
jsme si „vydělali“ penízky tím, že jsme se snažili více doma 
pomáhat. A za týden každý z nás dostal výplatu. Koupili 
jsme si panáčka Pedra. Ve třetí třídě jsme vyráběli papírové 
kytičky a veselé kolíčky. Za výrobky jsme od fi rmy OMAT 
– Milan Falcman – získali potřebné peníze (naše výrobky 
se dávaly jako pozornost kupujícímu). Tentokrát si naši po-
zornost získal panáček Pepíček. A nyní, ve čtvrté třídě, opět 
přemýšlíme, jak získat penízky, abychom si mohli koupit 
další panenku.

Žáci 4. B, 1. ZŠ a  třídní učitelka Marta Ječmenová

V pátek třináctého pořádal Dům dětí a mládeže Paraplíčko Jirkov  pro děti ve 
svém areálu akci V Paraplíčku straší. U vchodu bylo zapsáno 85 dětí, které v pře-
vlecích za strašidla v setmělé zahradě plnily soutěžní úkoly. Po jejich zvládnutí 
získaly sladkosti nebo drobné dárky. Nasledoval taneční rej a nakonec si malá 
strašidla společně se svými rodiči rodiči opekly vuřty. Akce za podpory města 
Jirkova se konala poprvé, ale podle organizátorek ne naposled. Jak je vidět na 
snímku, do kostýmů se převlékly i ony a bavily se stejně dobře jako jejich malí ná-
vštěvníci. Inu, u strašidel přece na věku nezáleží.                      Foto archiv DDM
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PROGRAM KINA 
ROOSEVELTOVA 704, WWW.KINOJIRKOV.NAINTERNETU.CZ TEL.: 474 680 337

KULTURNÍ KALENDÁŘ
ZÁMEK ČERVENÝ HRÁDEK                                                 informace na telefonu 474 684 560

Sobota 12. 12.  16 hodin.  Vernisáž výstavy obrazů Miroslava Svobody.
Sobota 12. 12.  17 hodin. Adventní koncert v zámecké kapli. Barokní trio. Vstup 20 Kč.
Sobota 12. 12.  18 hodin. Společenský večer s vůní Orientu. Charitativní akce pro děti z ka-

daňské nemocnice. Orientální tance skupiny Farah a 4LaDies, zahraje skupina Flash Joy. 
Vstupné dobrovolné.

ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA                                          informace na telefonu 474 654 077

Čtvrtek 19. 11.  18 hodin. Koncert školního orchestru Red Dwarf Band a jejich hostů.
Čtvrtek 26. 11.  18 hodin. Hudební dostaveníčko žáků a jejich učitelů.
Čtvrtek 3. 12.  18 hodin. Mikulášský koncert.
Čtvrtek 10. 12.  18 hodin. Vánoční výstava dětských prací výtvarného odboru
Čtvrtek 10. 12.  17 hodin. Vánoční koncert žáků.

DŮM DĚTÍ A MLÁDEŽE                                                            informace na telefonu 474 654 313

Sobota 5. 12. 15 hodin. Mikulášská. Tradiční nadílka v kulturním domě. Odpoledne plné 
her, soutěží a tance.

MĚSTSKÁ GALERIE                                                                   informace na telefonu 607 842 291

Druhý jirkovský salon. Dlouhodobá výstava z tvorby výtvarníků našeho regionu.
Jsou vystavena a volně k prodeji díla třiceti dvou českých výtvarníků. Stálá je výstava re-

produkcí historických pohledů Jirkova a jeho okolí, rovněž  je otevřena stálá výstavní 
síň akademického malíře Jana Plívy. Otevřeno: úterý, středa, čtvrtek a neděle od 15 do 
17.45 hodin.

KULTURNÍ DŮM ZDEŇKA GLÜCKSELIGA                       informace na telefonu 607 572 394

Sobota 21. 11.  20 hodin. Country. Skupiny Album, MaraCas. Vstupné 100 Kč.
Neděle 6. 12. 17 hodin. Taneční odpoledne a Malou muzikou. Vstupné 40 Kč.

Čtvrtek 19. 11. 17.30 a 19.30 hodin 
Náhradníci - sci-fi  thriller USA, 65 Kč
Pátek 20. 11. 17.30 a 19.30 hodin 
Pařba ve Vegas - komedie USA, 65 Kč
Sobota 21. 11. 15.30 a 17.30 hodin 
Vzhůru do oblak - rodinný aniimovaný 
USA, 65 Kč (RD)
Středa 25. 11 18.00 hodin 
Jirkov a cirkus Kludský – dokumentární 
pásmo ČR, 29 Kč
Čtvrtek 26. 11. 17.30 a 19.30 hodin 
Gamer – akční thriller USA, 65 Kč
Pátek 27. 11. 15.30, 17.30 a 19.30 hodin 
Ulovit miliardáře – komedie ČR, 69 Kč 
(15.30 SS)
Sobota 28. 11. 17.30 a 19.45 hodin 
Coco Chanel – příběh Francie, 65 Kč
Čtvrtek 3. 12. 17.30 a 19.45 hodin 
Návrh – romantická komedie USA, 65 Kč
Pátek 4. 12. 17.00 hodin 
Zimní kino – pásmo pohádek, promítání na 
náměstí Dr. E. Beneše, vstup zdarma
Pátek 4. 12. 18.00 a 20.00 hodin 
Štvanec IRA – thriller V. Británie, 65 Kč
Sobota 5. 12. 15.15, 17.30 a 19.45 hodin 
Ať žijí rytíři - dobrodružný příběh ČR, 
65 Kč (RD, 17.30 SS)
Neděle 6. 12. 17.30 hodin
Adventní koncert - Severočeské smyčcové 
kvarteto, vstup dobrovolný

Čtvrtek 10. 12. 17.30 a 19.45 hodin 
Julie a Julia - komedie USA, 65 Kč
Pátek 11. 12. 15.00, 17.30 a 19.45 hodin 
Protektor - milostné drama ČR, 65 Kč 
(15.00 SS)
Sobota 12. 12. 17.30 a 19.45 hodin 
District 9 - akční sci-fi  USA, 69 Kč
Neděle 13. 12. 15.30 a 17.30 hodin 
Noc v muzeu 2 - komedie USA, 39 Kč
Pondělí 14. 12. 15.30 a 17.30 hodin 
Příběh o Zoufálkovi - kresl. USA, 39 Kč
Úterý 15. 12. 15.30 a 17.30 hodin
Monstra versus Vetřelci - animovaná ko-
medie USA, 39 Kč
Středa 16. 12. 15.30 a 17.30 hodin
Hannah Montana - hudební komedie USA, 
39 Kč

DĚTSKÁ PŘEDSTAVENÍ
Neděle 22. 11. 15.00 hodin
O té velké mlze – pásmo pohádek, 64 Kč
Neděle 29. 11. 15.00 hodin 
Bolt – pes pro každý případ – animovaný 
USA, 45 Kč
Neděle 6. 12. 15.00 hodin 
Krtek o vánocích - pásmo pohádek, 45 
Kč 
---------------------------------------------------
RD: rodinný den v kině - sleva 10 %
SS: senioři sleva 50 %

Strážníci zvou na setkání s občany
Městská policie Jirkov pokračuje v organizování schůzek s občany. Jejich cílem je úsilí o zvýšení jejich pocitu bezpečí, 

ochrany veřejného pořádku, větší spolupráce s občany města, jimž není život v něm lhostejný, a přijímání podnětů ke 
zlepšení činnosti okrskáře. Těchto setkání se účastní také ředitelka městské policie, velitelé směn a představitelé města - 
starosta Radek Štejnar a místostarosta Jaroslav Cingel a tajemnice městského úřadu Viera Avakjanová. 

V listopadu proběhnou tato setkání dvě, z toho první bude pro tři okrsky najednou. Konají se vždy od 17 hodin v zase-
dací místnosti městského úřadu.

Pondělí 23. listopadu  okrsek strážníka Pavola Kunstára: Zámecká cesta 761-1179, Obránců míru 831-850, Budova-
telů 986-987, P. Diviše 979-973, osada Červený Hrádek, Ovčí vrch, zámecká obora, zahrádkářská kolonie

                                   okrsek strážníka Radka Musila:  Obránců míru 817-830-851-866, J. B. Foerstera, Koněvova, 
Budovatelů 915-939, P. Diviše, Jablůčkova, Jezerská 1540-369, Červenohradecká 1541-1545, MěÚSS U Dubu

                                       okrsek strážníka Pavla Mindáka:  M. Majerové, Na Huti, F. Křižíka, U Dubu, Budovatelů 1356-
990, 1. ZŠ, Na Skalce 1391-996, Obránců míru 991-995, P. Diviše 959-972, I. Olbrachta, Jezerská, drůbežárna, 
koupaliště Červený Hrádek, Odborné učiliště a Praktická škola, Sady a školky, areál býv. Borsigu, vinné sklepy

Středa 25. listopadu 2009 okrsek strážníka Martina Dlouhého: Starý Březenec, Pod Březencem, přehrada, Telšské 
údolí, vodárna, MěÚSS a Penzion Mládežnická, Vyhlídka, Pod Vodárnou, Na Kopečku, Staré Vinařice

Případné dotazy budou zodpovězeny na e-mailové adrese bendova@jirkov.cz nebo mp@jirkov.cz.

Variantou pro případ neúspěchu těch 
předchozích je prodej budovy polikli-
niky jinému subjektu, za tržní cenu 17 
milionů korun s podmínkou provedení 
nutných oprav. „Případný kupec by se 
musel zavázat, že zde zachová zdra-
votnickou péči po určitou dobu, řekně-
me deset let,“ připomněl starosta Štej-
nar. 

Porovnání nájmů na poliklinice 
v Jirkově a Klášterci  nad Ohří
          Jirkov m²  Klášterec m²
2004 135 Kč 594 Kč
2008 236 Kč 600 Kč
 --------------------------------------
Porovnání stávajícího nájmu se 
sazbou pro ostatní nájemce ve 
srovnatelné lokalitě
Současný nájem        Dle ceníku 
za rok/m²       za rok/m²
236 Kč         450 Kč
celkem         celkem
462 340 Kč      879 570 Kč
Rozdíl za rok      417 230 Kč

Dokončení ze str. 1
Existuje několik variant dalšího vý-

voje a starosta připomněl, že doktora 
Vaclíka s představami města už dříve 
seznámil. Jednou je už zmíněná mož-
nost, že by budovu odkoupil nájemce. 
Protože se ovšem mezitím objevili jiní 
zájemci, ne už za symbolickou cenu, 
ale za odhadní cenu poníženou o pět 
milionů. Podmínkou při koupi by bylo 
provést nutné opravy: zateplení, výmě-
nu oken, pořízení druhého výtahu. 

Druhou variantou by byl přechod od 
nadstandardního přístupu k výši ná-
jemného a jeho úprava podle Zásad 
pro pronájmy a prodeje nemovitostí
ve městě Jirkově, aby bylo stejné jako
pro všechny ostatní podnikatele. Vy-
brané nájemné, které majitel vrací zpět 
do budovy, by se tak výrazně zvýšilo 
- bylo by víc peněz na nutné opravy. 
„Možná by stálo za to porovnat tržní 
nájemné, které platí lékaři třeba v Kláš-
terci, s tím, který nám platí Poliklinika 
Jirkov s. r. o.,“ uvedl starosta. „Zají-
mavé by mohlo být rovněž porovnání 
celkové výše nájmů vybraných od lé-
kařů s tím, který pak dostává město.“ 

Třetí možností je, aby praktičtí lékaři 
vystoupili ze smluvního vztahu s Po-
liklinikou Jirkov a jednotlivě uzavřeli 
nájemní smlouvy s Městskou majetko-
vou. „Jsem přesvědčen, že nájemné by 
se nezvýšilo, protože by odpadly ná-
klady na vedení účetnictví společnosti 
a odměny jednatelům,“ uvedl starosta. 
„Kdyby se vybrané nájemné spojilo se 
sumou, o níž jsem hovořil v souvislosti 
s možností lékařů vyvázat se ze smluv 
s Poliklinikou Jirkov, byl by k dispo-
zici každoročně milion korun – a za to 
se už dá při obnově budovy něco pod-
niknout.“

Jak dál s poliklinikou? Starosta vyzval...

Rychlostní a sběrné komunikace:  I. pořadí – zmírnění závad sjízdnosti max. do 4 hodin
Trasy trolejbusů – ul. Hrdinů, Ervěnická, Dvořákova, Alešova, autobusové nádraží, Studentská, Vinařická a točna trolej,  

jejich křižovatky a na ně navazující výjezdy z parkovišť, obvodová komunikace od cedule Chomutov ve směru na sídliště 
Kamenná a Vinařická II k Jiráskově ulici, Smetanovy sady, Žižkova ulice až k lesnímu závodu a na obvodovou komunikaci, 
K. Čapka, Chomutovská – od Černého Mostu až k odbočce na Vysokou Pec, Palackého, Nerudova, Jezerská, Zaječická,
U Dubu – od Koněvovy k Jezerské ulici, komunikace za poliklinikou, vlaková zastávka (u Kaufl andu)

Sběrné místní komunikace: II. pořadí – zmírnění max. do 12 hodin
Chomutovská (u ZUŠ), Husova, Mlýnská, Mládežnická, Hrdinů, Na Borku, K. Marxe, Krušnohorská, B. Němcové, 

Kludského, parkoviště u EBJ, Osvobození, Generála Svobody, Zátiší, Školní,. Bezručova, Č.Hrádek – Sadová, Školní, Pod 
Přivaděčem, U Sauny, Horova, Hornická, 5 května, Vančurova, Pod Vodárnou, Wolkerova, Vyhlídka, Budovatelů, Mostec-
ká, Divišova, U Stadionu, Koněvova, Foersterova, Obránců míru, Tkalcovská, komunikace k zámku Č.Hrádek, Jezerská 
– druhá část, výjezd z patrových garáží Horník

Ostatní obslužné komunikace:  III. pořadí – zmírnění nejpozději do 48 hodin (rozpis chodníků v příštím čísle)

Proto srovnávat podporu neziskových 
sektorů s podporou zdravotnictví po-
važuji za nefér. Navíc v tomto případě 
jde o soukromou společností, jejímž 
předmětem podnikání je nájem a pro-
nájem nebytových prostor.“

Starosta rovněž zdůraznil, že vede-
ní města nikdy neprojednávalo žádný 
konkrétní návrh na odkoupení objektu.
Závěrem vyzval J. Vaclíka, aby tlumo-
čil lékařům z polikliniky výzvu k jed-
nání s širší účastí z jejich strany. Ná-
slednou výměnu názorů mezi zastupi-
teli shrnul její iniciátor. „Slyšeli jsme 
tu od starosty, že město je ochotné do 
opravy polikliniky investovat. V tom 
případě jsme ochotni jednat o zvýšení 
nájmu. Pokud oboustranná výměna ne-
lichotivých výrazů má tento výsledek, 
mohu být spokojen,“ řekl Vaclík. 

Uspokojení vyjádřil i starosta. „Ne-
mám rád ostré výměny názorů a po-
litické výpady, dávám přednost věc-
nému jednání. Nebylo mi proto příliš 
příjemné, když jsem tlumočil poměrně 
razantní stanovisko rady města k této 

Zimní údržba - rozpis ulic dle limitů odstranění závad sjízdnosti

Vánoce v ulicích města 
4. 12. Rozsvícení vánočního stromu a výzdoby města (nám. Dr. E. Beneše) 

Každoroční předvánoční akce, provázená mikulášskými trhy (od 9 hodin), ve-
černím zimním kinem (v 17 hodin) a ohňostrojem (v 18.30 hodin)

14. - 18. 12. Jirkovský advent (Kostelní ulice)
Benefi ce škol, DDM a MěÚSS. Výtěžek z prodaných vánočních ozdob bude 

věnován Chomutovskému nadačnímu fondu při dětském oddělení nemocnice.
18. 12. Staročeské vánoce (Kostelní ulice)
Malovaný betlém v životní velikosti, tržiště se staročeskými řemesly 
24. 12. Tradiční Živý betlém (zámek Červený hrádek)

Porovnání příjmů města za nájem a výdajů na opravy a další práce 
         Vybrané nájemné Investice města   Rozdíl
2005  462 340 Kč 817 666 Kč 355 326 Kč
2006  462 340 Kč 432 040 Kč - 30 300 Kč
2007  473 899 Kč 801 216 Kč 327 317 Kč
2008  487 168 Kč 830 982 Kč 343 814 Kč
Rozdíl mezi příjmy a výdaji hradil správce bytového a nebytového 
fondu z jiných zdrojů, tedy i z vybraného nájemného za byty

Následně zareagoval na připomínku 
J. Vaclíka ohledně přispívání města na 
zdravotnictví. „Máme zrušit dotace do 
MHD, do mládežnického sportu, na 
projekty škol, a ty peníze dát do poli-
kliniky? Na rozdíl třeba od školství je 
výsledkem aktivit na poliklinice zisk. 

interpelaci. Ale mé pocity nejsou pod-
statné. Za hlavní považuji, že se věci 
otevřeně pojmenovaly a především že 
by měl následovat další krok - jednání 
s lékaři, nikoli pouze přes prostřední-
ka, ale přímo. Věřím, že si věci doká-
žeme vyjasnit.“
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DPChJ zve: Cestujte s námi!
Ukázka vozové techniky a slavnostní otevření nové přepravní kanceláře

Kdy:                          24. listopadu
Kde:                          Autobusové nádraží
Program: 
14 hodin                     slavnostní otevření nové přepravní kanceláře
14 – 17 hodin             ukázka vozové techniky
Každý si  může zakoupit čipovou kartu pro přepravu MHD s 10 % slevou
16:30                            setkání s cestujícími (radnice, zasedací místnost ve 2. patře)

Domácí děvčata se radovala z každého bodu (snímek z prvního zápasu, v němž po-

razila SKP Sever Ústí n. L.), nakonec ale příliš důvodů k radosti neměla. Foto LM

Stolní tenis, krajský přebor: 

jedna prohra a tři vítězství

  Jeden dvacetičlenný tým na dvacetitisícové město - není to málo? HBC Kapitán hledá posily

Hokejbal v Jirkově včera a dnes. A zítra?

HBC Kapitán v defenzivě. Před brankářem Studeným brání Toplančin (14) a Horňáček (2).         Foto archiv HBC Kapitán

Chcete být u stabilní ZP, kterou jste si sami vybrali?
______________________________________________________________________________________________________________________________________

Zajistíme pro Vás
Nakupování zdravotní péče, krátké čekací doby, smlouvy 
se zdravotnickými zařízeními
CALL CENTRUM – 844 125 124. Nové služby pro klienty – lékař 
na telefonu, právník na telefonu a objednávkový systém
Zvýhodněné pojištění pro klienty ZP M-A od Allianz pojišťovny, a.s.
Webová samoobsluha – on-line informace o osobním účtu
Slevy ve vybraných zařízeních
Plavání zdarma ve smluvních bazénech

______________________________________________________________________________________________________________________________________

Nový produkt – Zdravé dětství (komplexní program – prenatální, kojenecká, 
dětská a adolescentní péče)
Příspěvky na očkování – meningokok, chřipka, žloutenka, klíšťová encefalitida
Prevence rakoviny děložního čípku pro dívky 12 – 17 let (až 4 000 Kč)
Prevence vzniku ortodontických vad
Preventivní očkování pro studenty VŠ (do 26 let)
Stomatologická prevence 2x ročně balíček (3 – 12 let)
Prevence rakoviny prsu, aterosklorozy a osteoporozy, rakoviny tlustého střeva
______________________________________________________________________________________________________________________________________

Služby firemních poradců, akce ke zdravému životnímu stylu
______________________________________________________________________________________________________________________________________

www.zpma.cz             info@zpma.cz
Zdravotní pojišťovna METAL-ALIANCE, Nerudova 70, Chomutov
CALL CENTRUM: 844 125 124           (změna programu FP ZP M-A vyhrazena)

Dny cestování zdarma

24. listopad a 10. prosinec: 
nový kloubový autobus Solaris 18
Linka č. 1 
12 - 18 hodin

24. listopad a 10. prosinec: 
generálkovaný kloubový trolejbus
linka č. 33 
12 - 18 hodin 

Ve dnech 7. a 8. listopadu uspořádal 
Volejbalový klub Ervěnice kvalifi kač-
ní turnaj Českého poháru žákyň. 

 Do turnaje se přihlásilo 24 družstev, 
což donutilo pořadatele rozdělit celý 
turnaj mezi města Chomutov a Jirkov. 
Účastníci bojovali v šesti základních 
skupinách, z nichž tři hostila domov-
ská hala pořadatele, tělocvična 4. ZŠ. 
Zde se také odehrály nedělní fi nálové 
boje. Po zápasech v základních sku-

pinách se družstva utkala systémem 
play-off o konečné pořadí. 

Ozdobou akce byla především druž-
stva z Prahy a Plzně, tradičních bašt 
dívčího mládežnického volejbalu. Do-
mácímu oddílu se nedařilo, umístění
v poslední osmičce je zklamáním.

Vítězem se stal PVK Olymp Praha A, 
druhé místo získala Slavia VŠ Plzeň, 
třetí VSK Baník Sokolov. VK Ervěnice 
skončil sedmnáctý.                         (šj)

Hokejbal si získává stále větší obli-
bu. Málokdo dnes ví, že jeho začátky 
na Chomutovsku sahají do druhé polo-
viny 90. let právě do Jirkova. 

Pravěk 

Na hřišti 1. ZŠ (s mantinely ze sněhu) 
se odehrály první turnaje pozdější cho-
mutovské hokejbalové ligy, která měla 
kolem roku 2000 přes dvacet mužstev 
z celého okresu včetně několika jir-
kovských. Dnes pomyslnou vlajku jir-
kovského hokejbalu nese už jen jeden 
tým, HBC Kapitán Jirkov.

„V té době náš dres oblékali napří-
klad pánové Kokeš, Kaššák, Šmejkal 
a Hlinovský,“ vzpomíná tehdejší benja-
mínek týmu, dnešní kapitán David Ha-
ník. „Okresní soutěž se hrála na malém 
hřišti v Legionářské ulici. Jeho rozměr 
nedovoloval hrát více jak s třemi hráči 
v poli. Po čase se soutěž přestěhovala 
na hokejbalové hřiště v Mostecké ulici. 
Zde již nastupovali čtyři hráči v poli.“ 

Nové hřiště ale paradoxně hokejbal 
pohřbilo. Jeho pronájem byl totiž fi -
nančně náročný, což vedlo k postupné-
mu odlivu zájmu a nakonec k ukončení 
soutěže. 

Včera

„Oddíl HBC Kapitán se téhož roku 
přihlásil do Oblastní hokejbalové ligy. 
Jako domácí hřiště začal využívat za-
střešené hřiště v Mostě,“ popisuje už 
nedávnou minulost D. Haník. „Soutěž 
se hraje  v předepsané výstroji a v pěti 
hráčích v poli, takže se velmi podobá 
lednímu hokeji. Jen místo kotouče hrá-
či používají speciální míček a místo 
bruslí mají klasickou sportovní obuv.“

V sezóně 2007/2008 se HBC Kapi-
tán probojoval do čtvrtfi nále soutěže. 
„V následující sezoně jsme byli při-
zváni o soutěž výš, do 2. Národní ho-
kejbalové ligy v divizi Severozápad. 
V této soutěži je již nutné mít alespoň 
jedno mládežnické družstvo nebo za-
platit kauci za možnost se do soutěže 
přihlásit. Zaplatili jsme tedy kauci, ale 
v sezoně 2009/2010 jsme se opět při-
hlásili do soutěže nižší, z důvodu stále 
nevytvořeného družstva mládeže.“

Dnes 

A jak jsou na tom „Kapitáni“ dnes? 
„Současné družstvo již prošlo značnou 
generační obměnou. Z původních za-
kladatelů je již jediným aktivním hrá-

čem matador Jiří Hlinovský, který stále 
zvládá tuto náročnou soutěž i ve svých 
pětačtyřiceti letech,“ říká Haník, který 
kolem sebe vytvořil bojovné družstvo, 
schopné potrápit největší favority sou-
těže z Děčína, Ústí nad Labem nebo 
Bíliny. Jeho soupiska je asi pětadva-
cetičlenná, ale tým se prakticky nikdy 
nesejde kompletní. 

Zítra?

„Proto hledáme další zájemce o tento 
sport, kteří by naše řady posílili,“ říká 
D. Haník. „Rádi bychom také vytvořili 
družstvo mládeže, ale je to začarovaný 
kruh – potřebujeme hřiště, ale město 
ho nepostaví, protože podporuje pře-
devším mládežnický sport a my mlá-
dež nemáme. Jak ale můžeme získat 
nové mladé hráče, když jim nemůžem 
nabídnout hřiště, kde by mohli hrát? 
Ale třeba se to někdy podaří. Hokejbal 
je sport nenáročný fi nančně a značně 
atraktivní. Stále více se dostává do 
povědomí široké veřejnosti, k čemuž 
napomohlo i nedávný úspěch české re-
prezentace na mistrovství světa. Snad 
se podaří ho rozšířit i v Jirkově.“

Zájemci o jirkovský hokejbal se mo-
hou hlásit na telefon 777 301 286 nebo 
e-mailovou adresu hokejbaljirkov@
centrum.cz. Více informací najdou na 
www.hokejbaljirkov.banda.cz. (dh,lm)

Výhodu domácího 

prostředí žákyně nevyužily

Krajský přebor 1. třídy
Krupka A - KST Jirkov B 10:2, body 

hosté: Bíma a Hamata po 1.
Baník Meziboří A - KST Jirkov B 

4:10, body hosté: Hamata 4,5, Bíma 
a Veselý po 2,5, Kotrba 1,5.

Jirkovské béčko odehrálo o víkendu 
další dva zápasy venku. Nejdřív v so-
botu podlehlo prvnímu celku soutěže, 
Krupce. V neděli pak Jirkovští zvítezili 
na Meziboří, když za stavu 5:4 doká-
zali odskočit na 10:4.

Krajský přebor 2. třídy
KST Jirkov C - SKST Baník Most 

F  15:3, body domácí:Veselý Petr 4,5, 
Gabriel Leska a Pavlica po 3,5.

KST Jirkov C SKST Baník Most E 

10:8, body domácí: Veselý 3,5, Jendrí-
sek a Traspe po 2,5, Pavlica 1,5.

Soutěže stolních tenistů pokračovaly 
krajským přeborem 2. třídy. Jirkovské 
céčko v sobotu uhrálo povinné vítěz-
ství nad SKST Baník Most F,  v neděli 
pak favorizovaní Jirkovští vedli 2:0 po 
čtyřhrách a vypadalo to na vydařený 
zápas. Soupeř však bojoval, otočil na 
4:2 a utkání se rázem zdramatizovalo. 
V dramatické koncovce ale prokázali 
Jirkovští, jako v letošní sezoně již ně-
kolikrát, pevnější nervy, a tak to dotáhli 
na vítězství 10:8. Rozhodl poslední zá-
pas, kdy Honza Jendrísek prohrával již 
2:0, za potlesku diváků však zápas oto-
čil a zvítězil 3:2.                            (pv)
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